
Zápis z jednání Redakční rady Uhříněveského zpravodaje dne 4. 1. 2018 

Přítomni 4/5 + hosté 

Program:  
1) Úvod 
2) Problémy s doručováním 
3) Hodnocení UZ 1/2018 
4) Příprava UZ 2/2018 
5) Předvolební inzerce 
6) Různé 

 
Ad 1) Úvod 
Na úvod zástupce šéfredaktora přivítal přítomné členy RR v novém roce a zahájil dnešní jednání podle 
programu.  
   
Ad 2) Problémy s doručováním 
Problémy s doručováním mezi vánočními svátky byly veliké. Situace se díky nedostatku doručovatelek a 
letákářů stává neúnosnou. Bohužel přechod k jiné firmě situaci nevyřeší, protože problémy s nedostatkem 
lidí mají všichni. V pondělí 8. 1. 2018 bude jednat starosta MČ se zástupcem ČP. 
 
Ad 3) Hodnocení minulého čísla 
Na UZ 1/2018 byly kladné reakce. 
 
Ad 4) Příprava UZ 2/2018 
 Kromě pravidelných rubrik: 

Akordum 
Jožka Černý koncert 
Přechod pro chodce u hřbitova a Penny 
Ponte 
Hájek seznam akcí 
Coro Piccolo 
Jiskřička 
Pitkovice, UCHO – pozvánka karneval  
Zastupitel Zelenka názor a odpověď 
Přístavba ZŠ Obora 
Vítání občánků  
Příměstský inline tábor  
Cukrovarský rybník 
Senioři – Stanislava Drozenová a Olga Jandová 
Jídelna Vrbová 

 
Ad 5) Předvolební inzerce 

Inzerce politických stran před komunálními volbami 2018 spolu s ostatní inzercí by mohla tvořit 
většinu časopisu, který by pak postrádal prostor pro neinzertní obsah. RMČ na svém 73. zasedání 
nepřijala usnesení a vyžádala si právní stanovisko. RR doporučuje stanovit předem pravidla pro 
přijímání volební inzerce - vybrat z možností: 

A) Inzerci nijak neomezovat. 
B) Inzerci vůbec nepřijímat. 
C) Inzerci omezit na max. ½ stranu / politický subjekt. 
D) Umožnit pouze vkládanou inzerci. 

 
 
 
Příští RR UZ -  čtvrtek 1. února 2018 od 10 hodin.  

Zapsala: P. Vaňková 
Schválil: P. Veverka  


